
Protokoll fra styremøte SBF 

Dato: Mandag 5. mai 2025 

Møte: 4 – sesong 2024/25 

Sted: Teams 

Tid: 18.00 – 19.15 

Til stede: Ray, Anders, Eirik, Rune og Harald. (Ingen forfall). 

Møteleder og referent: Ray (møteleder) og Harald referent) 

1. Godkjenning av innkalling og referat fra forrige styremøte (Alle) 

2. Økonomi (Rune) 

3. Nytt fra klubbene (Ray) 

4. Samarbeidspartnere (Anders, Ray og Harald) 

5. Supportercupen (Anders og Ray) 

6. Årets Håndbok (Anders og Eirik) 

7. Groundhoppersidene (Ray) 

8. Hjemmesiden (Anders og Eirik) 

9. Kåringer 2025 (Alle) 

10.  Nytt styremedlem SBF (Harald og Ray)  

11. Eventuelt (Alle) 

 

1. Innkallingen ble godkjent og referatet forrige styremøte 18.03.25 ble også 

godkjent.  

2. Rune redegjorde for status for økonomi. Økonomien er svært god, noe 

som gjør oss rustet for en oppgradering av Groundhoppersiden og 

hjemmesiden.  

3. Alle medlemsklubber, 53 i tallet, har nå betalt kontingenten for 2024/25 - 

sesongen. Alle deltakende lag har dessuten betalt startkontingenten for 

deltakelse i Supportercupen. 

4. Samarbeidspartnere. Det ble foretatt en gjennomgang av samarbeids-

partnere som ønsker annonser i Håndboka for kr 5.500. Foreløpig er disse 

klare: Bohemen kr 5.500, Bergen Sportsreiser kr 5.500, Fotballshop        

kr 11.000. Anders følger opp Scotsman/Dr. Jekyll kr 11.00 og NFF          

kr 5.500.  

Ray/Harald tar ellers et felles møte med Viaplay for å forhandle om videre 

pengestøtte. 

 



Ray kontakter ellers Josimar og Tips for å få bekreftelse fra disse om 

sponsing av premier til Supportercupen. 

 

5. Påmeldte lag er pr. dato 26 ordinære lag og 4 lag i seniorcupen.  

Dommere er på plass. Det ble besluttet å ikke bruke Røde Kors som ikke 

har gitt tilbakemelding mht. kostnader, men heller opprettholde 

forbindelsen med Bærum sykehus som kan rykke ut med ambulanse på 

kort varsel. Trekningen av puljene blir gjennomført med det første. 

6. Arbeidet med Håndboka er i rute. Det ble foretatt en gjennomgang av 

innholdet, og det er stoff nok til å utgi en fyldig Handbok også denne 

sesongen. Eirik Havdahl bidrar med artikkel fra «Ossies corner». Anders 

er redaktør med Eirik som redaksjonsassistent. Håndboka legges ut 

digitalt på hjemmesidene, og med trykking av et mindre opplag på papir. 

7. Groundhoppersiden. Må utvikles/ gjenskapes slik at brukerne selv legger 

inn registreringer og at det blir tatt stikkprøver. Ray sjekker med 

Hytjanstorp mht. muligheter og kostnader for en oppgradering med 

support. 

8. Hjemmesiden/FB. Gås igjennom av Anders/Eirik mht. korrigeringer og 

driftes av Anders og Eirik i fellesskap. 

9. Kåringer. Arbeidet med kåringer er godt i gang, og klubbene er oppfordret 

til å komme med kandidater til «årets supporter». Juryen har allerede 

bestemt seg for «årets medlemsblad». Juryen for «Nett og sosiale medier» 

som består av Ray og Eirik og treffer sin avgjørelse med det første. 

Vinnerne av de ulike prisene omtales i Håndboka og prisene deles ut 

ifbm.Supportercupen. 

10.  SBF sesongen 2025/2026. Alle styremedlemmer tar gjenvalg på 

kommende årsmøte. Årsmøtet avholdes denne sesongen under 

Supportercupen slik at flest mulig kan delta. 

11. Nytt styremedlem i SBF. Harald og Ray har avholdt møter med Selma 

Kesic (Chelsea) om en rolle som styremedlem i SBF. Selma er 26 år, 

advokat og også økonomiansvarlig i Chelsea Supporters Norway. Selma 

er særlig tiltenkt å styrke SBF på det digitale området. 

12.  Eventuelt. Det var intet under eventuelt. 

 

Møtet ble avsluttet kl. 19.15. 

***** 

Neste styremøte ble ikke berammet mht. tidspunkt, men tas evt. 

ifbm.Supportercupen hvis behov. 


